
Jeg er gået fra at være storryger til at blive damper for 2 år siden. Jeg har røget, siden jeg var 15 år 

og om få måneder bliver jeg folkepensionist. Den helbredsmæssige positive effekt ved at dampe i 

stedet for at ryge skal man nok have prøvet på egen krop for at forstå betydningen af. Jeg ved ikke, 

hvad jeg skal gøre med en sådan lovs vedtagelse. At dampe er for mig forbundet med livskvalitet. 

Jeg kan vel ikke engang gå tilbage til smøgerne, for de skal vel anstændigvis også godkendes af 

sundhedsmyndighederne, ellers giver det jo overhovedet ikke mening.  
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